
 
 
 
 

Zpráva ze schůzky sekce drůbežářů při KS Jmk 
 

 Schůzka se konala 1. 7. 2017 v Ořechově, při příležitosti tamní výstavy a byla svolána na 11 
hodinu. Pozváni byli všichni předsedové okresních sekcí drůbeže sdružené při KS, hospodář KS a předseda 
KS ČSCH JmK. 
 
Účastníci: A. Polášková (Znojmo), J. Sec (hospodář), M. Uher (předseda KS), Mgr. M. Nečasová 
(Blansko) – nepřítomen, J. Soukup (Vyškov) – nepřítomen, R. Valeš (Brno) - nepřítomen 
 
Program : 

 

1.) zahájení 
2.) KV MCH v Bučovicích a její připravenost pro mladé vystavovatele s drůbeží 
3.) krajské dožínky v Břeclavi – příprava, průběh a zakončení, spolupráce s místními chovateli drůbeže 
4.) ZOO koutek ve Vyškově 
5.) příprava KV MORAVIA, účast klubů, posuzovatelé, umístění, zabezpečení výstavních klecí,    
     garanti apod. 
6.) spolupráce při celostátních výstavách v Lysé – CV mláďat a CV – okresní soutěž 
7.) různé, diskuse      
     
 
     Probrali jsme, že nikdo nepřišel, ani se neomluvil, zhodnotili jsme výstavu a odjeli domů. 
Je velmi smutné, že v době, kdy se dostává sekcím neuvěřitelně velký prostor ve všech strukturách svazu, 
toto nejsme schopni využít a uceleně tvořit, opět musíme spoléhat na osvědčenou strukturu – v tomto 
případě Okresní výbory, které „nám – uloží, zorganizují atd.“. Je to veliká škoda, především pro 
chovatelství. 
 
 

    Alena Polášková 
předsedkyně sekce drůbeže KS 
 

 


